

杏花新城商戶團體消費優惠計劃
有效期由2025年1月1日至12月31日
Paradise Mall Special Privilege Program
From 1 January 2025 to 31 December 2025

RESTRICTED

* We offer special shopping privilege to MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:

- * 我們提供以下優惠予持MTR商場優惠卡持有人及以下團體：
MTR商場優惠卡
1.港鐵公司
2.香港專業教育學院
3.明報集團有限公司
4.萬華媒體集團有限公司
5.南華傳媒
6.城巴有限公司 (匯達 新巴 城巴 匯達傳媒)
7.Kwoon Chung Bus Tai Fung Coach
 Kwoon Chung Motors Intercontinental Hire Cars
8.莎莎國際控股有限公司
9.新家園協會
10.香港高等教育科技學院 (THEi)
11.嶺南中學

* All shops below reserve the final right on the use of offer.
以下店舖保留優惠最終決定權。

* The below offer is subject to change without prior notice.
以下優惠如有更改，恕不另行通知。

請於享用優惠前出示有效證明文件。Please present a valid privilege card before enjoying the offers.

飲食指南			
商店編號	商店名稱	優惠內容	Details of Offers
G39A	八方台式麵屋	凡惠顧套餐或單點飲品，即可免費追加飲品配料(珍珠/仙草/紅豆)一次。	Enjoy a free topping of your drink (Bubbles / Grass Jelly/ Red Bean) upon purchase set meal or drinks. (Once only)
G48	泰國人海南雞	凡惠顧主餐牌可享9折優惠。	Enjoy 10% off on grand menu.
G49	樂園魚旦專家	選購任何粉麵餐奉送冷飲/熱飲。	Order any noodles or rice dishes can get a cold or hot drink for free.
G51-52	元氣壽司	星期一至五（公眾假期除外）惠顧堂食（不包括午餐及茶餐）可獲9折優惠。	
G53B	阿荔麵檔	凡惠顧主餐牌可享9折優惠。	Enjoy 10% off on Grand menu
G57	譽點	所有商戶有95折，只限星期一至星期五(星期六、日除外)全單需要正價，如全單有其中一款特價不能打折。	
112	Café de Coral 大家樂	於茶市時段(2:30pm - 5:00pm) 消費滿\$35或以上，即可免費獲贈雞翼/糖水/是日甜品一客。	Complimentary receive one chicken wing / Dessert of the day upon purchase of \$35 or above during tea time (2:30pm - 5:00pm) .

飲食指南

商店編號	商店名稱	優惠內容	Details of Offers
209	Goodate Shabu Shabu (良日涮涮鍋)	落單時，出示公司名片或員工證可享全單9折 條款細則: 1. 落單時，需出示公司名片或員工證以享用此優惠 2. 同枱客人需點相同放題級別 3. 只適用於杏花新城分店 4. 不可與其他優惠/折扣同時使用 5. 需收取原價加一服務費 6. 賬單不可合併或分開計算 7. 此優惠只限星期一至五(公眾假期不適用) 8. 如果爭議，良日涮涮鍋保留最終決定權	To enjoy 10% off, a company business card or employee ID must be presented when placing an order. Terms and Conditions: 1. To enjoy this offer, a company business card or employee ID must be presented when placing an order. 2. All guests at the same table must choose the same buffet level. 3. This offer is only valid at the Paradise Mall branch. 4. This offer cannot be used in conjunction with other promotions/discounts. 5. An additional service charge based on the original price will be applied. 6. Bills cannot be combined or split for calculation. 7. This offer is only valid from Monday to Friday(excluding Public Holidays). 8. In case of any disputes, Goodate Shabu Shabu reserves the right of final decision.

運動服裝 / 用品

商店編號	商店名稱	優惠內容	Details of Offers
113	Free Running Pro	正價貨品可享85折優惠 減價貨品額外95折優惠 (不適用於配件、球類產品、球拍穿線、球衣印字、特選貨品、指定貨品、現金卷、The North Face、Salomon、Chums、Gregory及Mont-Bell貨品) (此優惠不可與其他優惠同時使用) (如有任何爭議，恒富體育用品有限公司保留最終決定權)	15% off on regular Priced items, extra 5% off on discount items. (Cannot be used for accessory items, ball items, string acquets, jersey letter printing , labelled items, cash coupon, The North Faces , Salomon, Chums, Gregory and Mont-Bell items) (Cannot be used in conjunction with other promotional offers.) (Heng Fu Sport Ltd.reserves the right of final decision on any disputes.)
117	SKECHERS	正價鞋履產品9折優惠。	Enjoy 10% off on regular-priced footwear items.
128	BODYCARE	憑此優惠卡可享正價貨品9折優惠。	Enjoy an exclusive discount of 10% off selected items on Paradise Mall-Bodycare.

時裝 / 童裝 / 皮鞋 / 手袋

商店編號	商店名稱	優惠內容	Details of Offers
156	LEONA	LEONA正價貨品9折，不可與其他優惠同時使用。	10% off for Leona regular-priced items. This offer cannot be conjunction with any other promotions.
186-187	eg mix&match	正價貨品可享85折優惠。	

健康美容 / 醫療

商店編號	商店名稱	優惠內容	Details of Offers
101	美康	購買任何產品，即享免費髮質分析。 使用條款：每人每日可享優惠乙次。	A complimentary hair analysis upon any purchase. Terms & Conditions : The offer can be redeemed once per day.
201A	農本方中醫診所	診金及藥費9折。	
155	和順堂中醫診所	凡出示有效職員證或優惠卡，可享診金、藥費、單次針灸治療 9折優惠。	Show a vaild staff or privilege card to enjoy 10% discount on consultation fee, medication, single acupuncture treatment.

鐘錶 / 首飾 / 眼鏡

商店編號	商店名稱	優惠內容	Details of Offers
139	寶菲曼	凡單一消費滿HK888元，即可半價換購指定產品一次，依此類推，注：18K金、999銀、925銀及特價產品除外，如有任何爭議，寶菲曼保留最終決定權。	
162	OPTICAL 88 眼鏡 88	正價貨品可享有9折優惠。	Enjoy 10% off on regular-priced items.

家品 / 超市 / 報紙 / 藥品

商店編號	商店名稱	優惠內容	Details of Offers
168-169, 185A-B	菁雲	鋒膳陳皮川貝土紅糖燉檸檬500g (原價\$238，優惠價\$188)	

備註: 所有優惠均受條款約束，均由有關商店決定為準